## 澤恩堂 Jireh Church

## 社區外展和傳福音事工

Community Outreach and Evangelism Ministry

活動 Activities

我們在每個月的第四個週六,在教會附近的超市 和餐館派發福音單張和汽球,與鄰舍傳福音,遵 行主的大使命。

We distribute gospel tracts and balloons at the supermarket and restaurants near the church on the fourth Saturday of every month, sharing the gospel with our neighbors and fulfilling the Great Commission of the Lord.







平安夜報佳音 Christmas Caroling

每逢週三上午10時-下午1時,在教會內都 有乒乓球活動,藉著球類活動吸引社區內人 士。每次聚會都有分享福音信仰的時間。

Every Wednesday from 10 AM to 1PM, there is a table tennis activity at the church, using sports to attract people from the community. Each session includes a time for sharing the gospel and faith.





我們需要有心志傳福音的弟兄姊妹一同參與,如果您對這項事工有負擔,我們歡迎您加入這個事工,請向宣道部執行同工聯絡!

We need brothers and sisters who are passionate about evangelism to join us. If you have burdens for this ministry, we welcome you to participate. Please contact Mission ECC.